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Porządek obrad: załącznik nr 1 do protokołu 

1. Otwarcie sesji i powitanie. 

2. Stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

    międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

   

1. przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Świebodzice na lata 2022-2030, 

a) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we 

Wrocławiu w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Świebodzice przedstawionej wraz z projektem uchwały budżetowej 

na rok 2022, 

2. uchwała budżetowa Gminy Świebodzice na rok 2022, 

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy Świebodzice na 2022 

rok wraz z uzasadnieniem 

b) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we 

Wrocławiu w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Świebodzice 

projekcie uchwały budżetowej na 2022 rok, 

c) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we 

Wrocławiu w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu gminy Świebodzice 

przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej na 2022 rok, 

d) przedstawienie opinii komisji stałych Rady Miejskiej przez jej przewodniczących lub 

wyznaczonych członków komisji, 

e) przedstawienie ewentualnych poprawek do projektu uchwały budżetowej, 

f) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 

g) podjęcie uchwały budżetowej Gminy Świebodzice na rok 2022. 

 

8.  Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

9.  Informacje dla radnych. 

10. Zakończenie obrad. 

 

Termin posiedzenia: 29 grudnia 2021 r.  

Godzina rozpoczęcia:  16:00 

Godzina zakończenia: 18:00 

  

                                          Sesja prowadzona w trybie on-line 

 

1. Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra o godzinie 16:00 otworzyła sesję, powitała 

radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Miasta, Zastępcę Burmistrza Miasta, Sekretarz Miasta, 
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Skarbnika Miejskiego, Radcę Prawnego, pracowników Urzędu i podległych jednostek oraz 

mieszkańców miasta. 

 

2.Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra wyczytała alfabetycznie radnych, którzy 

potwierdzali swoją obecność na łączach. Następnie stwierdziła prawomocność obrad sesji 

prowadzonej w trybie on-line, w której udział wzięło 20 radnych. Nieobecni radni: Jacek 

Żygłowicz. Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

3. Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra zapytała czy są wnioski o zmianę 

porządku obrad.  

 

Radny Sebastian Biały złożył wniosek aby projekt uchwały budżetowej Gminy Świebodzice 

był rozpatrywany w pkt. 7 jako ppkt. 1, a projekt uchwały w sprawie przyjęcia WPF w pkt. 7 

jako ppkt. 2. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad trzech 

projektów uchwał, które zostały umieszczone na stronie BIP i proponuje, aby projekty były 

rozpatrywane jako pierwsze.  

 

Skarbnik Miasta Iwona Wojciechowska-Zatorska poinformowała, że debata nad budżetem 

może być w pkt. 1 porządku obrad, natomiast głosowanie na projektami uchwał winno być w 

takiej kolejności jak zamieszczono w porządku obrad. 

 

Radny Łukasz Kwadrans zapytał czy trzy projekty uchwał zostały złożone zgodnie z art. 20 

ustawy o samorządzie gminnym. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra przekazała, że porządek obrad jest zgodny z 

ustawą. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga poprosił o 5 minutową przerwę w obradach. 

Wznowiono obrady po przerwie. 

 

Na obrady zalogował się radny Jacek Żygłowicz. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra poinformowała, że trzy projekty uchwał, 

które zostały zamieszczone w dniu dzisiejszym na stronie BIP, nie znajdują się w porządku 

obrad dzisiejszej sesji. Dodała,  że aby wprowadzić je do porządku obrad należy przegłosować 

wniosek bezwzględną większością głosów.  

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga zaproponował aby w pkt. 7 ppkt. 1 dopisać pkt b tj. podjęcie 

uchwały WPF na lata 2022-2030. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra zwróciła się do Mecenasa o ustosunkowanie 

się do tego czy uchwała WPF musi być w  pkt. 7 ppkt. 1 czy można to zmienić zgodnie z 
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wnioskiem który złożył radny Sebastian Biały. 

 

Mecenas Jerzy Świteńki poinformował, że zgodnie z art. 230 ust 6 ustawy o finansach 

publicznych uchwała w sprawie przyjęcia WPF powinna zostać podjęta nie później niż uchwała 

budżetowa. Stąd w literaturze przyjmuje się, że powinna być ona podjęta przed uchwałą 

budżetową. W związku z tym, iż radny Sebastian Biały wskazał na istotną zależność pomiędzy 

treścią WPF, a treścią uchwały budżetowej w Jego ocenie podjęcie obu uchwał na tej samej 

sesji nie stanowi istotnego naruszenia prawa. Dodał, że zmiana kolejności wymaga zgody 

wnioskodawcy, natomiast trzy projekty uchwał nie zostały złożone zgodnie z art. 20 ustawy o 

samorządzie gminnym ponieważ są wnioskiem Burmistrza o rozszerzenie porządku obrad. Tę 

kwestię reguluje art. 20 ust 5 ustawy o samorządzie gminnym. 

 

Radny Sebastian Biały podtrzymał swój wniosek. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga wyraził zgodę na zmianę kolejności porządku obrad. Następnie 

wyjaśnił potrzebę wprowadzenia do porządku obrad trzech projektów uchwał. 

  

Poddano pod głosowanie wniosek radnego Sebastiana Białego. 

Wynik głosowania: 

11 głosów – „za” 

1 głos – przeciw 

9 głosów – wstrzymujących się 

Wniosek radnego został przyjęty – załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Poddano pod głosowanie wniosek Burmistrza tj. o wprowadzenie do porządku obrad trzech 

projektów uchwał. 

Wynik głosowania: 

8 głosów – „za” 

13 głosów – przeciw 

 0 głosów – wstrzymujących się 

Wniosek nie został przyjęty – załącznik nr 4 do protokołu  

 

4. Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra poinformowała, że z uwagi na krótki okres 

między sesjami protokół zostanie przedstawiony na kolejnej sesji.  

 

5. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

    międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra przekazała, że wsparła finansowo dzieci z 

rodzin zastępczych oraz przeprowadziła rozmowy z mieszkańcami na temat ich potrzeb.  

Następnie podziękowała za wszystkie życzenia świąteczne oraz noworoczne złożone na jej 

ręce oraz radnym za rozwiezienie słodyczy w placówkach oświatowych z okazji Mikołajek. 

 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
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- W dniu 29.11.2021 r. – brał udział w uroczystym otwarciu Żłobka gminnego w Pszennie, 

- W dniu 01.12.2021 r. – brał udział w Radzie Nadzorczej ZGK, 

- W dniu 02.12.2021 r. – brał udział w spotkaniu z Prezesami Ogródków Działkowych w   

   sprawie segregacji i wywozu odpadów z ogródków działkowych, 

- W dniu 02.12.2021 r. – brał udział w spotkaniu z wykonawcą żłobka na Osiedlu      

   Piastowskim, 

- W dniu 06.12.2021 r. – brał udział w Mikołajkowych odwiedzinach w placówkach   

   oświatowych, 

- W dniu 07.12.2021 r. – brał udział w Mikołajkach Klubu „Rekin”, 

- W dniu 08.12.2021 r. – brał udział w Oficjalnym odbiorze Parku Sportowego na Osiedlu  

   Piastowskim, 

- W dniu 09.12.2021 r. – brał udział w Spotkaniu z Prezesem „Metal-Plast” Panem  

   Grzegorzem Jasińskim w sprawie nowych inwestycji firmy, 

- W dniu 17.12.2021 r. – brał udział w Wigilii w Polskim Stowarzyszeniu Diabetyków, 

- W dniu 17.12.2021 r. – brał udział w Wigilii w MZN, 

- W dniu 18.12.2021 r. – brał udział w Wigilii w Polskim Związku Emerytów i Rencistów, 

- W dniu 21.12.2021 r. – brał udział w odbiorze zadania pn. „Warszawianka”, 

- W dniu 23.12.2021 r. – brał udział w Wigilii z pracownikami Urzędu Miejskiego w MDK. 

 

Następnie poinformował, iż brał udział w akcji Szlachetnej Paczki oraz podziękował za 

wszystkie życzenia świąteczne oraz noworoczne. 

 

W dyskusji nad sprawozdaniem Burmistrza Miasta głos zabierali radni: Sebastian Biały, 

Tomasz Czekaj, Adam Tobiasz, Łukasz Kwadrans. 

Odpowiedzi na zadawane pytania udzielał: Burmistrz Miasta Paweł Ozga. 

 

7.  Rozpatrzenie projektów uchwał. 

 

1. Uchwała budżetowa Gminy Świebodzice na rok 2022. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga wraz ze Skarbnik Miasta Iwoną Wojciechowską-Zatorską 

przedstawili projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra odczytała uchwałę Składu Orzekającego 

RIO w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Świebodzice projekcie uchwały 

budżetowej na 2022 rok oraz uchwałę Składu Orzekającego RIO w sprawie opinii o możliwości 

sfinansowania deficytu gminy Świebodzice przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej 

na 2022 rok. 

 

Większość radnych zgłosiła brak na stronie BIP części opisowej do projektu uchwały 

budżetowej, stwierdzając iż dokument jest niekompletny. 

 

W dyskusji głos zabierali radni: Sebastian Biały, Łukasz Kwadrans, Bogdan Kożuchowicz, 
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Marek Gąsior, Zofia Marek, Krystian Wołoszyn, Sławomir Łukawski. 

 

Odpowiedzi na zadawane pytanie udzielali: Burmistrz Miasta Paweł Ozga, Skarbnik Miasta 

Iwona Wojciechowska-Zatorska. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra na wniosek Burmistrza Miasta Pawła 

Ozgi ogłosiła przerwę w obradach LV sesji do dnia 4 stycznia 2022 r. do godz. 16:00. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Czekaj w dniu 4 stycznia 2022 r. o godz. 

16:00 wznowił obrady LV sesji Rady Miejskiej w Świebodzicach po przerwie. 

  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Czekaj wyczytał alfabetycznie radnych, 

którzy potwierdzali swoją obecność na łączach. Następnie stwierdził prawomocność obrad 

sesji prowadzonej w trybie on-line, w której udział wzięło 18 radnych. Nieobecni radni: Ewa 

Dziwosz, Halina Mądra, Jacek Żygłowicz. Lista obecności stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

 

Poprosił o uczczenie minutą ciszy zmarłego długoletniego proboszcza parafii p.w. Matki 

Boskiej Królowej Polski księdza Witolda Wojewódki. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Czekaj poinformował, że znajdujemy się w 

pkt. 7 ppkt 1 tj. rozpatrzenie projektu uchwały budżetowej.  

 

Skarbnik Miasta Iwona Wojciechowska-Zatorska przedstawiła dwie autopoprawki do 

projektu uchwały budżetowej, które zostały umieszczone na stronie BIP przed sesją. 

 

Większość radnych zgłaszała, że otrzymali informację o zamieszczeniu na stronie BIP 

autopoprawki będąc jeszcze w pracy i nie mieli możliwości zapoznania się z jej treścią. 

Zgłaszali również fakt, iż otrzymali autopoprawkę do autopoprawki stąd nieczytelny jest dla 

nich projekt uchwały budżetowej i zdaniem większości radnych nie zmieniło się nic od 

poprzedniej sesji.  

 

W dyskusji głos zabierali radni: Łukasz Kwadrans, Sebastian Biały, Tomasz Czekaj, Bogdan 

Kożuchowicz. 

 

Skarbnik Miasta Iwona Wojciechowska-Zatorska zaproponowała aby wycofać dwie 

autopoprawki i procedować nad pierwotnym projektem uchwały budżetowej z dołączoną 

częścią opisową. Propozycję Skarbnik Miasta poparł również Burmistrz. 

 

W trakcie dyskusji ogłoszono dwie przerwy  15 minutowe i jedną przerwę 10 minutową. 

 

Po przerwie Burmistrz Miasta Paweł Ozga zgłosił przerwę w obradach do dnia 11 lub 12 

stycznia 2022 r. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Czekaj ogłosił przerwę w obradach i dodał, 

że Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra ustali konkretny termin o czym radni 

zostaną powiadomieni poprzez wiadomość SMS. 

 

Obrady sesji w dniu 04 stycznia 2022 r. zakończono o godzinie 18:30. 

 

W dniu 13 stycznia 2022 r. o godz. 15:30 wznowiono obrady LV sesji Rady Miejskiej w 

Świebodzicach po przerwie.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra wyczytała alfabetycznie radnych, którzy 

potwierdzali swoją obecność na łączach. Następnie stwierdziła prawomocność obrad sesji 

prowadzonej w trybie on-line, w której udział wzięło 18 radnych. Nieobecni radni: Marek 

Gąsior, Krystian Wołoszyn, Jacek Żygłowicz. Lista obecności stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali radni: Sebastian Biały, Łukasz Kwadrans. 

 

Odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: Burmistrz Miasta Paweł Ozga Sekretarz Miasta 

Sabina Cebula, Skarbnik Miasta Iwona Wojciechowska-Zatorska. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra poprosiła o zgłaszanie wniosków. 

 

Radny Łukasz Kwadrans zgłosił  wniosek merytoryczny o wykreślenie z § 14 pkt. 3,4,5 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra zapytała Mecenasa czy wszystkie trzy 

punkty można głosować łącznie 

 

Mecenas Jerzy Świteńki odpowiedział, że jeżeli nie ma wniosku przeciwnego to można 

głosować łącznie. 

 

Radny Sebastian Biały zwrócił się w kwestii formalnej czy nie należy zgłosić wszystkich 

wniosków i wówczas je głosować. 

 

Mecenas Jerzy Świteński odpowiedział, że należy zgłosić wszystkie poprawki a następnie 

przejść do głosowania. 

  

Radny Łukasz Kwadrans zgłosił  wniosek merytoryczny aby, w § 13 pkt. 2 zmniejszyć do 

kwoty 3 mln zł i tym samym w § 14 pkt. 2 również obniżyć do 3 mln zł. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Czekaj zgłosił wniosek merytoryczny aby  

z powrotem przenieść do Działu 801 kwotę 252.300,-zł na szkoły podstawowe oraz kwotę 

40.000,-zł na branżowe szkoły I i II stopnia. Brakującą kwotę proponuje przenieść z Działu 750 

administracja publiczna. 
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Na obrady zalogował się radny Krystian Wołoszyn i Jacek Żygłowicz. 

 

Ogłoszono 10 minutową przerwę w obradach. 

Wznowiono obrady po przerwie. 

 

Radny Janusz Kościukiewicz zgłosił wniosek, aby każdy punkt z wniosku radnego Łukasza 

Kwadransa głosować osobno.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra zapytała Mecenasa czy wniosek radnego 

Janusza Kościukiewicza podlega glosowaniu.  

 

Mecenas Jerzy Świteńki odpowiedział, że wniosek radnego Janusza Kościukiewicza nie 

podlega głosowaniu, ponieważ był to tylko sprzeciw do głosowania tych podpunktów łącznie.  

 

Poddano pod głosowanie wniosek radnego Łukasza Kwadransa o wykreślenie z § 14 pkt. 3. 

Wynik głosowania: 

13 głosów – „za” 

8 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Wniosek został przyjęty - załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Poddano pod głosowanie wniosek radnego Łukasza Kwadransa o wykreślenie z § 14 pkt. 4. 

Wynik głosowania: 

13 głosów – „za” 

8 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Wniosek został przyjęty - załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Poddano pod głosowanie wniosek radnego Łukasza Kwadransa o wykreślenie z § 14 pkt. 5. 

Wynik głosowania: 

13 głosów – „za” 

8 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Wniosek został przyjęty - załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Poddano pod głosowanie wniosek radnego Łukasza Kwadransa o  zmianę  w § 13 pkt. 2 tj. 

zmniejszyć do kwoty 3 mln zł i tym samym w § 14 pkt. 2 również obniżyć do 3 mln zł. 

Wynik głosowania: 

12 głosów – „za” 

8 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Wniosek został przyjęty - załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Poddano pod głosowanie wniosek Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Tomasza Czekaja. 
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Wynik głosowania: 

14 głosów – „za” 

6 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Wniosek został przyjęty - załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Radny Adam Pofelski w imieniu Klubu Forum Wspierania Inicjatyw Lokalnych poprosił o 

10 minutową przerwę. 

 

Ogłoszono 10 minutową przerwę w obradach. 

Wznowiono obrady po przerwie. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali radni: Sebastian Biały, Bogdan 

Kożuchowicz, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Czekaj, Łukasz Kwadrans, 

Janusz Kościukiewicz. 

Odpowiedzi na zadawane pytania radnych udzielali: Burmistrz Miasta Paweł Ozga, 

Skarbnik Miasta Iwona Wojciechowska-Zatorska. 

  

Poddano pod głosowanie projekt uchwały wraz z wnioskiem radnego Łukasza Kwadransa i 

wnioskiem Wiceprzewodniczącego Rady  Miejskiej Tomasza Czekaja. 

Wynik głosowania: 

0 głosów – „za” 

8 głosów – przeciw 

12 głosów – wstrzymujących się 

Uchwała nie została przyjęta - załącznik nr 12 do protokołu.  

 

2. Uchwała w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Świebodzice 

na lata 2022-2030. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra odczytała uchwałę Składu Orzekającego 

RIO w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Świebodzice przedstawionej wraz z projektem uchwały budżetowej na rok 2022. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga poinformował, że skoro nie została przyjęta uchwała 

budżetowa to bezprzedmiotowe jest procedowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

WPF na lata 2022-2030. W związku z tym poprosił o 5 minutową przerwę.  

 

Ogłoszono 5 minutową przerwę w obradach. 

Wznowiono obrady po przerwie. 

 

Projekt uchwały został wycofany z porządku obrad przez Burmistrza Miasta. 

 

8. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Czekaj przedstawił sytuację jaka miała 

miejsce na terenie parafii kościoła w Cierniach. Otóż pracownicy firmy Alba wtargnęli na 

posesję bez zgody proboszcza po czym zabrali pojemniki ZGK i postawili pojemniki własne. 

Zapytał czy są jakieś przepisy regulujące, że firma może wtargnąć na prywatną posesję bez 

kontaktu z jej właścicielem. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga odpowiedział, że zapozna się z zaistniałą sytuacją i udzieli 

odpowiedzi.  

 

Radny Bogdan Kożuchowicz zabrał głos w temacie już wcześniej poruszanym, a 

mianowicie rozkładu jazdy autobusów. Następnie zadał pytanie czy jakiekolwiek analizy, 

próby naprawy przywrócenia częstszej jazdy autobusów były podejmowane. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga odpowiedział, że obecny rozkład jazdy autobusów jest taki 

sam jaki był w poprzedniej kadencji. Następnie przedstawił elementy, które są brane pod 

uwagę przy układaniu rozkładu jazdy autobusów tj. szkoła, praca, kościół. 

 

Radny Sebastian Biały zapytał ilu kandydatów zgłosiło się do konkursów na stanowisko 

Prezes ZWiK i ZGK. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga poprosił o zadanie pytania na piśmie.  

 

Radny Sebastian Biały zapytał kto podjął decyzję o powołaniu Prezesów. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga odpowiedział, że taką decyzję podjęła Rada Nadzorcza. 

 

Radny Sebastian Biały zapytał jakich zadań  nie wykonał poprzedni Prezes ZWiK Pan Artur 

Torbus, ponieważ Burmistrz publicznie podał taki powód odwołania w Gazecie Świebodzic. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga odpowiedział, że Prezesa ZWiK odwołała Rada Nadzorcza. 

Jeżeli radny chciałby otrzymać konkretniejszą odpowiedź winien zadać pytanie na piśmie. 

 

Radny Sebastian Biały zapytał dlaczego Burmistrz nie informuje Rady na jakim etapie jest 

postępowanie w sprawie wyprowadzenia pieniędzy z OSiR. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga odpowiedział, że jeżeli otrzyma z Prokuratury jakąś 

informację to niezwłocznie przekaże ją Radzie. 

 

Radny Adam Tobiasz zapytał jaka jest przyczyna usunięcia trzech ławek przy fontannie w 

Parku Sportowym oraz czy kamienie znajdujące się przy tej fontannie zostaną tam na stałe. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga odpowiedział, że ławki zostały usunięte na okres zimowy, 

ponieważ przesiadywała na nich młodzież, która je dewastowała. Kamienie wokół fontanny 

zostały ułożone celowo w celu zabezpieczenia dysz, a latem można będzie na nich usiąść. 
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Dodał, że ławki powrócą wczesną wiosną. 

 

Radny Sebastian Biały zadał pytanie odnośnie skróconego funkcjonowania krytego basenu. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga poinformował, że obiekt został dostosowany do nowych 

obostrzeń SANEPID. 

 

Radny Sebastian Biały zapytał ile klubów sportowych korzysta z obiektu. 

 

Prezes OSiR Jarosław Pizuński odpowiedział, że wspólnie z pracownikami OSiR 

wprowadził ramy czasowe w celu zapewnienia  bezpieczeństwa wszystkim klientom. Dodał, 

że Rozporządzenie z dnia 14 grudnia 2021 r. mówi o tym, że obiekty sportowe mogą 

funkcjonować w limicie 30%. Z basenu korzysta Klub Rekin, który liczy 160 członków.   

 

Radny Sebastian Biały zapytał czy osoby zaszczepione zaliczane są do tego limitu. 

 

Prezes OSiR Jarosław Pizuński odpowiedział, że osoby z certyfikatem covidowym nie 

wliczają się do ustawowych limitów. 

 

Radny Adam Tobiasz zapytał kiedy zostanie zamontowany monitoring w parku na Osiedlu 

Piastowskim. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga odpowiedział, że monitoring zostanie zamontowany. 

 

Radny Łukasz Kwadrans zapytał jaki był zamysł zamontowania bramki przy wejściu na 

siłownię. 

 

Prezes OSiR Jarosław Pizuński odpowiedział, że bramka została zamontowana po to, aby 

usprawnić funkcjonowanie siłowni poprzez wprowadzenie elektronicznej weryfikacji 

klientów.  

 

Radny Łukasz Kwadrans (ad vocem) zapytał, czy Prezes nie przewiduje korzystania z 

siłowni przez osoby niepełnosprawne. 

 

Prezes OSiR Jarosław Pizuński odpowiedział, że osoby niepełnosprawne poruszające się na 

wózkach inwalidzkich w dalszym ciągu mają dostęp do siłowni. 

 

Radny Sebastian Biały poprosił o wyjaśnienie dlaczego osoby z paszportem covidowym 

skoro nie wliczają się do limitu nie mogą wejść na basen. 

 

Prezes OSiR Jarosław Pizuński opowiedział, że poprzez wprowadzenie ram czasowych  

uniknięto dużego tłumu w holu basenu. 

 

Radny Łukasz Kwadrans poinformował, że niemożliwym jest, aby na siłownię osoby 



P  R O T O K Ó  Ł  nr  LV/2021 
z sesji Rady Miejskiej w Świebodzicach z dnia 29 grudnia 2021 r. kadencji 2018 - 2023 

 

 

 

12/13 

niepełnosprawne poruszające się na wózku, o kulach lub o lasce mogły wejść przez bramkę. 

 

Prezes OSiR Jarosław Pizuński odpowiedział, że osoby niepełnosprawne w dalszym ciągu 

mają  dostęp do siłowni, nie mają ograniczonego dostępu, i wszyscy mogą wchodzić 

wejściem głównym bocznym na halę sportową. 

 

Radny Sławomir Łukawski zapytał kiedy zostanie zamontowana lampa przy ul. Ofiar 

Oświęcimskich 54. 

 

Radny Adam Tobiasz zapytał czy zostały podjęte działania w sprawie popękanych 

krawężników w parku na Osiedlu Piastowskim. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga odpowiedział, że wezwał pisemnie wykonawcę do usunięcia 

usterek i oczekuje na realizację. 

 

Radny Sebastian Biały zapytał co dzieje się w temacie ul. Kościuszki. 

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga odpowiedział, że gmina była przygotowana do wypłaty 

odszkodowania dwóm inwestorom, którzy złożyli skargę na zmianę w planie 

zagospodarowania przestrzennego miasta. Oba podmioty nie stawiły się do podpisania aktu 

notarialnego i tym samym ze strony gminy temat został zamknięty.  

 

Radny Sebastian Biały (ad vocem) zapytał co z mieszkańcami którym przeszkadza ta 

działalność.  

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga poinformował, że w tym temacie mogą cokolwiek zrobić 

instytucje nadzorujące nad tą firmą. 

 

9. Informacje dla radnych. 

 

Radna Ewa Dziwosz w imieniu wielu mieszkańców jak i osobistym chciała podziękować 

Pani Justynie Gąsior za pracę w ramach sprawowanej funkcji w naszym mieście Rzecznika 

Praw Kobiet. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Czekaj poinformował, że w dniu 20 stycznia 

br. o godz. 17:00 w trybie on-line odbędzie się spotkanie dotyczące budowy autostrady A4 

oraz budowy drogi ekspresowej S5. 

 

Radna Zofia Marek zaprosiła wszystkich do wzięcia udziału w 30 obchodach Wielkiej 

Orkiestry Świątecznej Pomocy w dniu 30 stycznia br. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra poinformowała, że w Biurze Rady znajduje 

się rozstrzygnięcie Wojewody Dolnośląskiego unieważniające § 3 uchwały nr LIII/315/2021 

Rady Miejskiej w Świebodzicach z dnia 29 listopada 2021 r. w sprawie przystąpienia Gminy 
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Świebodzice do Klastra Świdnicka Energia Odnawialna oraz przystąpienia do prac na 

strategią jego rozwoju na lata 2022-2030. 

 

Radny Sławomir Łukawski w imieniu Klubu Wspólne Świebodzice podziękował wszystkim 

mieszkańcom, którzy obserwują ich portale społecznościowe za wszystkie wiadomości, 

komentarze, uwagi. 

  

10. W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina 

Mądra zamknęła obrady LV sesji Rady Miejskiej w Świebodzicach. 

 
Protokołowała: 

H. Grabiec 

A. Zimnicka    

                 Przewodnicząca Rady Miejskiej 

                    Halina Mądra 



Załącznik nr 2 

 

Lp. Imię i Nazwisko  obecny nieobecny 

1 Patryk BIAŁY  x  

2 Sebastian BIAŁY   x  

3 Grażyna BIENIADA  x  

4 Marcin CICHOŃ x  

5 Tomasz CZEKAJ x  

6 Aneta DOBOSZ x  

7 Ewa DZIWOSZ x  

8 Marek GĄSIOR x  

9 Jan KLEPIEC x  

10 Janusz KOŚCIUKIEWICZ x  

11 Bogdan KOŻUCHOWICZ x  

12 Łukasz KWADRANS x  

13 Sławomir ŁUKAWSKI x  

14 Zofia MAREK x  

15 Halina MĄDRA x  

16 Zbigniew OPALIŃSKI x  

17 Zdzisław PANTAL x  

18 Adam POFELSKI x  

19 Adam TOBIASZ x  

20 Krystian WOŁOSZYN  x  

21 Jacek ŻYGŁOWICZ  x 

 



Załącznik nr 3 

 

Lp. Imię i Nazwisko  za przeciw wstrzymujące się 

1 Patryk BIAŁY  x   

2 Sebastian BIAŁY   x   

3 Grażyna BIENIADA  x   

4 Marcin CICHOŃ x   

5 Tomasz CZEKAJ x   

6 Aneta DOBOSZ   x 

7 Ewa DZIWOSZ   x 

8 Marek GĄSIOR x   

9 Jan KLEPIEC x   

10 Janusz KOŚCIUKIEWICZ  x  

11 Bogdan KOŻUCHOWICZ   x 

12 Łukasz KWADRANS   x 

13 Sławomir ŁUKAWSKI   x 

14 Zofia MAREK   x 

15 Halina MĄDRA x   

16 Zbigniew OPALIŃSKI x   

17 Zdzisław PANTAL   x 

18 Adam POFELSKI   x 

19 Adam TOBIASZ   x 

20 Krystian WOŁOSZYN  x   

21 Jacek ŻYGŁOWICZ x   

 



Załącznik nr 4 

 

Lp. Imię i Nazwisko  za przeciw wstrzymujące się 

1 Patryk BIAŁY   x  

2 Sebastian BIAŁY    x  

3 Grażyna BIENIADA  x   

4 Marcin CICHOŃ  x  

5 Tomasz CZEKAJ  x  

6 Aneta DOBOSZ  x  

7 Ewa DZIWOSZ x   

8 Marek GĄSIOR  x  

9 Jan KLEPIEC x   

10 Janusz KOŚCIUKIEWICZ x   

11 Bogdan KOŻUCHOWICZ  x  

12 Łukasz KWADRANS  x  

13 Sławomir ŁUKAWSKI  x  

14 Zofia MAREK  x  

15 Halina MĄDRA  x  

16 Zbigniew OPALIŃSKI x   

17 Zdzisław PANTAL x   

18 Adam POFELSKI x   

19 Adam TOBIASZ  x  

20 Krystian WOŁOSZYN   x  

21 Jacek ŻYGŁOWICZ x   

 



Załącznik nr 5 

 

Lp. Imię i Nazwisko  obecny nieobecny 

1 Patryk BIAŁY  x  

2 Sebastian BIAŁY   x  

3 Grażyna BIENIADA  x  

4 Marcin CICHOŃ x  

5 Tomasz CZEKAJ x  

6 Aneta DOBOSZ x  

7 Ewa DZIWOSZ  x 

8 Marek GĄSIOR x  

9 Jan KLEPIEC x  

10 Janusz KOŚCIUKIEWICZ x  

11 Bogdan KOŻUCHOWICZ x  

12 Łukasz KWADRANS x  

13 Sławomir ŁUKAWSKI x  

14 Zofia MAREK x  

15 Halina MĄDRA  x 

16 Zbigniew OPALIŃSKI x  

17 Zdzisław PANTAL x  

18 Adam POFELSKI x  

19 Adam TOBIASZ x  

20 Krystian WOŁOSZYN  x  

21 Jacek ŻYGŁOWICZ  x 

 



Załącznik nr 6 

 

Lp. Imię i Nazwisko  obecny nieobecny 

1 Patryk BIAŁY  x  

2 Sebastian BIAŁY   x  

3 Grażyna BIENIADA  x  

4 Marcin CICHOŃ x  

5 Tomasz CZEKAJ x  

6 Aneta DOBOSZ x  

7 Ewa DZIWOSZ x  

8 Marek GĄSIOR  x 

9 Jan KLEPIEC x  

10 Janusz KOŚCIUKIEWICZ x  

11 Bogdan KOŻUCHOWICZ x  

12 Łukasz KWADRANS x  

13 Sławomir ŁUKAWSKI x  

14 Zofia MAREK x  

15 Halina MĄDRA x  

16 Zbigniew OPALIŃSKI x  

17 Zdzisław PANTAL x  

18 Adam POFELSKI x  

19 Adam TOBIASZ x  

20 Krystian WOŁOSZYN   x 

21 Jacek ŻYGŁOWICZ  x 

 



Załącznik nr 7 

 

Lp. Imię i Nazwisko  za przeciw wstrzymujące się 

1 Patryk BIAŁY  x   

2 Sebastian BIAŁY   x   

3 Grażyna BIENIADA   x  

4 Marcin CICHOŃ x   

5 Tomasz CZEKAJ x   

6 Aneta DOBOSZ x   

7 Ewa DZIWOSZ  x  

8 Marek GĄSIOR x   

9 Jan KLEPIEC  x  

10 Janusz KOŚCIUKIEWICZ  x  

11 Bogdan KOŻUCHOWICZ x   

12 Łukasz KWADRANS x   

13 Sławomir ŁUKAWSKI x   

14 Zofia MAREK x   

15 Halina MĄDRA x   

16 Zbigniew OPALIŃSKI  x  

17 Zdzisław PANTAL  x  

18 Adam POFELSKI  x  

19 Adam TOBIASZ x   

20 Krystian WOŁOSZYN  x   

21 Jacek ŻYGŁOWICZ  x  

 



Załącznik nr 8 

 

Lp. Imię i Nazwisko  za przeciw wstrzymujące się 

1 Patryk BIAŁY  x   

2 Sebastian BIAŁY   x   

3 Grażyna BIENIADA   x  

4 Marcin CICHOŃ x   

5 Tomasz CZEKAJ x   

6 Aneta DOBOSZ x   

7 Ewa DZIWOSZ  x  

8 Marek GĄSIOR x   

9 Jan KLEPIEC  x  

10 Janusz KOŚCIUKIEWICZ  x  

11 Bogdan KOŻUCHOWICZ x   

12 Łukasz KWADRANS x   

13 Sławomir ŁUKAWSKI x   

14 Zofia MAREK x   

15 Halina MĄDRA x   

16 Zbigniew OPALIŃSKI  x  

17 Zdzisław PANTAL  x  

18 Adam POFELSKI  x  

19 Adam TOBIASZ x   

20 Krystian WOŁOSZYN  x   

21 Jacek ŻYGŁOWICZ  x  

 



Załącznik nr 9 

 

Lp. Imię i Nazwisko  za przeciw wstrzymujące się 

1 Patryk BIAŁY  x   

2 Sebastian BIAŁY   x   

3 Grażyna BIENIADA   x  

4 Marcin CICHOŃ x   

5 Tomasz CZEKAJ x   

6 Aneta DOBOSZ x   

7 Ewa DZIWOSZ  x  

8 Marek GĄSIOR x   

9 Jan KLEPIEC  x  

10 Janusz KOŚCIUKIEWICZ  x  

11 Bogdan KOŻUCHOWICZ x   

12 Łukasz KWADRANS x   

13 Sławomir ŁUKAWSKI x   

14 Zofia MAREK x   

15 Halina MĄDRA x   

16 Zbigniew OPALIŃSKI  x  

17 Zdzisław PANTAL  x  

18 Adam POFELSKI  x  

19 Adam TOBIASZ x   

20 Krystian WOŁOSZYN  x   

21 Jacek ŻYGŁOWICZ  x  

 



Załącznik nr 10 

 

Lp. Imię i Nazwisko  za przeciw wstrzymujące się 

1 Patryk BIAŁY     

2 Sebastian BIAŁY      

3 Grażyna BIENIADA   x  

4 Marcin CICHOŃ x   

5 Tomasz CZEKAJ x   

6 Aneta DOBOSZ x   

7 Ewa DZIWOSZ  x  

8 Marek GĄSIOR x   

9 Jan KLEPIEC  x  

10 Janusz KOŚCIUKIEWICZ  x  

11 Bogdan KOŻUCHOWICZ x   

12 Łukasz KWADRANS x   

13 Sławomir ŁUKAWSKI x   

14 Zofia MAREK x   

15 Halina MĄDRA x   

16 Zbigniew OPALIŃSKI  x  

17 Zdzisław PANTAL  x  

18 Adam POFELSKI  x  

19 Adam TOBIASZ x   

20 Krystian WOŁOSZYN  x   

21 Jacek ŻYGŁOWICZ  x  

 



Załącznik nr 11 

 

Lp. Imię i Nazwisko  za przeciw wstrzymujące się 

1 Patryk BIAŁY     

2 Sebastian BIAŁY   x   

3 Grażyna BIENIADA   x  

4 Marcin CICHOŃ x   

5 Tomasz CZEKAJ x   

6 Aneta DOBOSZ x   

7 Ewa DZIWOSZ x   

8 Marek GĄSIOR x   

9 Jan KLEPIEC  x  

10 Janusz KOŚCIUKIEWICZ  x  

11 Bogdan KOŻUCHOWICZ x   

12 Łukasz KWADRANS x   

13 Sławomir ŁUKAWSKI x   

14 Zofia MAREK x   

15 Halina MĄDRA x   

16 Zbigniew OPALIŃSKI  x  

17 Zdzisław PANTAL  x  

18 Adam POFELSKI  x  

19 Adam TOBIASZ x   

20 Krystian WOŁOSZYN  x   

21 Jacek ŻYGŁOWICZ x   

 



Załącznik nr 12 

 

Lp. Imię i Nazwisko  za przeciw wstrzymujące się 

1 Patryk BIAŁY     

2 Sebastian BIAŁY     x 

3 Grażyna BIENIADA   x  

4 Marcin CICHOŃ   x 

5 Tomasz CZEKAJ   x 

6 Aneta DOBOSZ   x 

7 Ewa DZIWOSZ  x  

8 Marek GĄSIOR   x 

9 Jan KLEPIEC  x  

10 Janusz KOŚCIUKIEWICZ  x  

11 Bogdan KOŻUCHOWICZ   x 

12 Łukasz KWADRANS   x 

13 Sławomir ŁUKAWSKI   x 

14 Zofia MAREK   x 

15 Halina MĄDRA   x 

16 Zbigniew OPALIŃSKI  x  

17 Zdzisław PANTAL  x  

18 Adam POFELSKI  x  

19 Adam TOBIASZ   x 

20 Krystian WOŁOSZYN    x 

21 Jacek ŻYGŁOWICZ  x  
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